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Venstre-politikere 
ønsker svar fra samferd-
selsministeren etter 
KVU-avslaget. Kom-
mende onsdag skal Abid 
Raja ta opp saken i Stor-
tingets spørretime.

TRULS LIAN
redaksjonen@op.no

480 57 662

I februar )kk Larvik avslag på søk-
naden om en KVU. Larvik og Vest-
fold Venstre har derfor bedt parti-
kollega og stortingsrepresentant 
Abid Raja om å ta opp saken i Stor-
tingets spørretime.

– Vi stiller spørsmål til statsrå-
den for å få svar på om han vil sør-
ge for fornuftig planlegging og ut-
bygging i Larvik. Larvik trenger 
fornuftige transportløsninger for 
næringsliv og folk, sier Raja, som 
er nestleder i transport- og kom-
munikasjonskomiteen.

– Hvordan endrer Larviks situa-
sjon seg etter KVU-avslaget? Blir 
prosessen enklere eller vanskeli-
gere?

– Det er dette vi vil få klarhet i. 
Målet må være en best mulig pro-
sess for et godt resultat. At Sam-
ferdselsdepartementet tar snarvei-

er må ikke hindre gode løsninger 
og Larviks mulighet til bypakke-
midler, mener Raja.

Vil at ministeren skal svare
SkuMelsen over avslaget ble så stor 
at statssekretær Bård Hoksrud 
(Frp) kom til Larvik for å høre hva 
som var så problematisk med av-
slaget. Han mener Larvik bør prise 
seg lykkelig over å slippe en KVU.

Kåre Pettersen, fylkesleder i 
Vestfold Venstre og leder av ho-
vedutvalg for samferdsel, areal og 
miljø i fylket, og Hallstein Bast, va-
raordfører i Larvik (V), vil imidler-
tid ha et klart svar på hvorfor.

– En av Ketil Solvik-Olsens (Frp) 
første turer som samferdselsmi-
nister var til Vestfold og Larvik. Da 
var han veldig klar på at dette skul-
le vi )nne en løsning på. Så langt er 
det byråkratene i Samferdselsde-
partementet som har svart på 
spørsmålene våre – det er ikke noe 
skriftlig politisk. Vi vil høre det fra 
ministeren også, sier Pettersen.

– Har ikke skjønt greia
Departementet forklarer avslaget 
med at en KVU «som en klar ho-
vedregel ikke skal gjennomføres 
der det først og fremst dreier seg 
om en investering på fylkes- eller 
kommunalvei.»

"
At samferdselsde-
partementet tar 
snarveier må ikke 

hindre gode løsninger og 
Larviks mulighet til bypak-
kemidler.
ABID RAJA
Stortingsrepresentant (V)

– Da har de ikke skjønt greia. Her 
er det snakk om stamnetthavn, 
riksvei, fylkesvei, jernbane og by-
utvikling, sier Pettersen.

Uten en KVU må Larvik få vite 
hva og hvordan ting skal gjøres.

– Vi er et skip uten styring akku-
rat nå. Vi har fått blackout, og nå 
må vi i det minste få tauehjelp for å 
komme inn i havnen, sier Bast.

DETTE ER SAKEN

 n Larviks søknad om en konsept-
valgutredning (KVU) for den 
helhetlige transportløsningen i 
byen har blitt avslått.

 n Statssekretær Bård Hoksrud 
(Frp) og ordfører Rune Høiseth 
(Ap) har i ettertid kranglet om 
hvorvidt avslaget er bra for 
Larvik eller ikke.

 n Nå ønsker Venstre at 
samferdselsministeren gir 
tydelige svar på hva Larvik skal 
gjøre videre

Mange ubesvarte spørsmål e2er at Larvik fikk avslag på søknad

KVU-spørsmålet går til spørretimen
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TIPS OSS!
800 82 000 

TA KONTAKT! 
Vi trenger dine
innspill og tips. 

E-post: 
redaksjonen@op.no
nettavisa@op.no 

Direktenummer redaksjonen: 
33 16 31 90 

Erik Werner Andersen
Nyhetsredaktør
920 43 374
erik.werner.andersen@op.no

ULYKKESSTEDET: Ambulansen fraktet 16-åringen til Foksrød, hvor han ble overført til luftambulansen og fraktet til Ullevål 15. august 2013. 
Gutten var kritisk skadd etter å ha falt 5–6 meter fra en veranda, og landet på hodet.  ARKIVFOTO: MATS GRIMSÆTH

16-åringen som falt fra en 
veranda og ned på 5ell-
grunn på Rekkevik i som-
mer er tilbake på skoleben-
ken. Men han måtte 
gjennom et lengre opp-
hold på Sunnaas sykehus.

SILJE LØVSTAD THJØMØE
slt@op.no

928 40 419

Gutten som falt fem, seks me-

ter ned fra en veranda på Rek-
kevik og slo hodet i Xellgrun-
nen i sommer, er tilbake på sko-
lebenken. Familien ønsker ikke 
å bli identi)sert, men kan for-
telle at det nå går bra med den 
16-år gamle gutten. 

To uker på overvåking
Det var 15. august 2013 klokka 
21.20 at Vestfold politidistrikt 
)kk beskjed om ulykken i Lar-
vik. Det skal ha vært _ere til 

stede da ulykken skjedde, og 
gutten ble fraktet til Ullevål sy-
kehus med luftambulanse. 

De første meldingene gikk ut 
på at gutten enten hadde falt ut 
av et vindu eller fra en terrasse, 
men når politipatruljen kom til 
stedet viste det seg at gutten 
hadde falt fra en terrasse.

– Gutten har sittet på et rekk-
verk da han falt bakover, og slo 
hodet i Xellgrunnen, forklarte  
operasjonsleder i Vestfold Poli-

tidistrikt Petter Aronsen til ØP 
da.

Ulykken ble betegnet som 
kritisk. 

Faren til 16-åringen sa i går til 
ØP at gutten tilbrakte to uker på 
intensivavdelingen på Ullevål, 
før han deretter var på Sunnaas 
sykehus for rehabilitering i to 
og en halv måned. 

Han er nå frisk, og ifølge fa-
ren ser han ut til å komme fra 
ulykken uten varige mén.

Falt fra veranda – tilbake på skolen
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aden om konseptvalgutredning

KVU-spørsmålet går til spørretimen

TAR OPP SAKEN: Abid Raja (V) tar opp KVU-saken i Stortinget. I spørretimen førstkommende onsdag 
ønsker han svar på hva Larvik skal gjøre videre etter KVU-avslaget. ARKIVFOTO: LASSE NORDHEIM

VIL HA SVAR: Varaordfører 
Hallstein Bast (t.v.) og 
fylkesordfører Kåre Pettersen.

UTFORDRING: Øya-krysset er 
en av traH kkutfordringene i byen.

Bastø II, som går på streknin-
gen mellom Horten og Moss, 
tas ut av tra9 kk i en uke, 
melder avisen Gjengange-
ren.
Bastø II skal inn på planlagt 
verkstedopphold i perioden 
13.-20 mars 2014, skriver 
avisen.
– Vi tra9 kkerer sambandet 
med 9 re ferger i denne perio-
den, melder Bastø Fosen på 
sine hjemmesider.
Ettersom det kun er et 
fergeleie i drift i Moss, må 
man også regne med 
forsinkelser og avvik fra 
ruteplanen i en tid fremover.
Selskapet ber reisende om å 
følge omlegginger på 
rutetabellen på selskapets 
nettside.

TAR UT EN 
FERJE
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Venstre-politikere 
ønsker svar fra samferd-
selsministeren etter 
KVU-avslaget. Kom-
mende onsdag skal Abid 
Raja ta opp saken i Stor-
tingets spørretime.

TRULS LIAN
redaksjonen@op.no

480 57 662

I februar )kk Larvik avslag på søk-
naden om en KVU. Lar
fold Venstre har derfor bedt parti-
kollega og stortingsrepresentant 
Abid Raja om å ta opp saken i Stor-
tingets spørretime.

– Vi stiller spørsmål til statsrå-
den for å få svar på om han vil sør-
ge for fornuftig planlegging og ut-
bygging i Larvik. Larvik trenger 
fornuftige transportløsninger for 
næringsliv og folk, sier Raja, som 
er nestleder i transport- og kom-
munikasjonskomiteen.

– Hvordan endrer Larviks situa-
sjon seg etter KVU-avslaget? Blir 
prosessen enklere eller vanskeli-
gere?

– Det er dette vi vil få klarhet i. 
Målet må være en best mulig pro-
sess for et godt resultat. At Sam-
ferdselsdepartementet tar snarvei-

er må ikke hindre gode løsninger 
og Larviks mulighet til bypakke-
midler, mener Raja.

Vil at ministeren skal svare
SkuMelsen over avslaget ble så stor 
at statssekretær Bård Hoksrud 
(Frp) kom til Larvik for å høre hva 
som var så problematisk med av-
slaget. Han mener Larvik bør prise 
seg lykkelig over å slippe en KVU.

Kåre Pettersen, fylkesleder i 
old Venstre og leder av ho-

vedutvalg for samferdsel, areal og 
miljø i fylket, og Hallstein Bast, va-
raordfører i Larvik (V), vil imidler-
tid ha et klart svar på hvorfor.

– En av Ketil Solvik-Olsens (Frp) 
første turer som samferdselsmi-
nister var til Vestfold og Larvik. Da 
var han veldig klar på at dette skul-
le vi )nne en løsning på. Så langt er 
det byråkratene i Samferdselsde-
partementet som har svart på 
spørsmålene våre – det er ikke noe 
skriftlig politisk. Vi vil høre det fra 
ministeren også, sier Pettersen.

– Har ikke skjønt greia
Departementet forklarer avslaget 
med at en KVU «som en klar ho-
vedregel ikke skal gjennomføres 
der det først og fremst dreier seg 
om en investering på fylkes- eller 
kommunalvei.»

At samferdselsde-
partementet tar 
snarveier må ikke 

hindre gode løsninger og 
mulighet til bypak-

kemidler.
ABID RAJA
Stortingsrepresentant (V)

– Da har de ikke skjønt greia. Her 
er det snakk om stamnetthavn, 
riksvei, fylkesvei, jernbane og by-
utvikling, sier Pettersen.

Uten en KVU må Larvik få vite 
hva og hvordan ting skal gjøres.

– Vi er et skip uten styring akku-
rat nå. Vi har fått blackout, og nå 
må vi i det minste få tauehjelp for å 
komme inn i havnen, sier Bast.

DETTE ER SAKEN

n ks søknad om en konsept-
valgutredning (KVU) for den 
helhetlige transportløsningen i 
byen har blitt avslått.

n Statssekretær Bård Hoksrud 
(Frp) og ordfører Rune Høiseth 
(Ap) har i ettertid kranglet om 
hvorvidt avslaget er bra for 

k eller ikke.

n Nå ønsker Venstre at 
samferdselsministeren gir 
tydelige svar på hva Larvik skal 
gjøre videre

Mange ubesvarte spørsmål e2er at Larvik fikk avslag på søknadeg p g p
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nettavisa@op.no

Direktenummer redaksjonen: 
33 16 31 90

Erik Werner Andersen
Nyhetsredaktør
920 43 374
erik.werner.andersen@op.no

ULYKKESSTEDET: Ambulansen fraktet 16-åringen til Foksrød, hvor han ble overført til luftambulansen og fraktet til Ullevål 15. august 2013. 
Gutten var kritisk skadd etter å ha falt 5–6 meter fra en veranda, og landet på hodet. ARKIVFOTO: MATS GRIMSÆTH

16-åringen som falt fra en 
veranda og ned på 5ell-
grunn på Rekkevik i som-
mer er tilbake på skoleben-
ken. Men han måtte 
gjennom et lengre opp-
hold på Sunnaas sykehus.

SILJE LØVSTAD THJØMØETT
slt@op.no

928 40 419

Gutten som falt fem, seks me-

ter ned fra en veranda på Rek-
kevik og slo hodet i Xellgrun-
nen i sommer, er tilbake på sko-
lebenken. Familien ønsker ikke 
å bli identi)sert, men kan for-
telle at det nå går bra med den 
16-år gamle gutten. 

To TT uker på overvåking
Det var 15. august 2013 klokka 
21.20 at Vestfold politidistrikt 
)kk beskjed om ulykken i Lar-
vik. Det skal ha vært _ere til 

stede da ulykken skjedde, og 
gutten ble fraktet til Ullevål sy-
kehus med luftambulanse. 

De første meldingene gikk ut 
på at gutten enten hadde falt ut 
av et vindu eller fra en terrasse, 
men når politipatruljen kom til 
stedet viste det seg at gutten 
hadde falt fra en terrasse.

– Gutten har sittet på et rekk-
verk da han falt bakover, og slo 
hodet i Xellgrunnen, forklarte  
operasjonsleder i Vestfold Poli-

tidistrikt Petter Aronsen til ØP 
da.

Ulykken ble betegnet som 
kritisk. 

Faren til 16-åringen sa i går til 
ØP at gutten tilbrakte to uker på 
intensivavdelingen på Ullevål, 
før han deretter var på Sunnaas 
sykehus for rehabilitering i to 
og en halv måned. 

Han er nå frisk, og ifølge fa-
ren ser han ut til å komme fra 
ulykken uten varige mén.

Falt fra veranda – tilbake på skolen
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TAR OPP SAKEN: Abid Raja (V) tar opp KVU-saken i Stortinget. I spørretimen førstkommende onsdag 
ønsker han svar på hva Larvik skal gjøre videre etter KVU-avslaget. ARKIVFOTO: LASSE NORDHEIM

VIL HA SVAR: Varaordfører 
Hallstein Bast (t.v.) og 
fylkesordfører Kåre Pettersen.

UTFORDRING: Øya-krysset er 
en av traH kkutfordringene i byen.

BastBastø II, som går på streknin-
gen gen mellom Horten og Moss, 
tas tas ut av tra9 kk i en uke, 
meldmelder avisen Gjengange-
ren.ren.
BastBastø II skal inn på planlagt 
verkverkstedopphold i perioden 
13.-13.-20 mars 2014, skriver 
avisavisen.
– Vi– Vi tra9 kkerer sambandet 
med med 9 re ferger i denne perio-
den,den, melder Bastø Fosen på 
sinesine hjemmesider.
EtteEttersom det kun er et 
fergfergeleie i drift i Moss, må 
man man også regne med 
forsforsinkelser og avvik fra 
ruteruteplanen i en tid fremover.
SelsSelskapet ber reisende om å 
følgfølge omlegginger på 
ruterutetabellen på selskapets 
nettnettside.

TATAR UT EN 
FEFERJE

)kk Larvik avsl avslag på søk
. Larvik og Vest-

arvik avsl
naden
fold Venst

nuftig planlegging o
Larvik. Larvik 

teen.
r Larviks situa

er må ikke hind
og Larviks muli

til Larvik for 
lematisk m

er Larvik bør p

Kåre Pette
Vestfold V

lket, og Hallst
 i Larvik (V), 

er som samferdselsmi
Vestfold og Larvik. 

hindre gode 
Larviks muli

t snakk om
ei, fylkesvei, 

ersen.
Larvik få 

n Larviks sø

hvorvidt a
Larvik ell

steren gir 
 Larvik sk


